
Ορισμένα επίθετα σε -ούλης, κατά κανόνα υποκοριστικά, σχηματίζουν ουδέτερο και σε -ούλι, π.χ.
φτωχούλης, φτωχούλα, φτωχούλικο και φτωχούλι.
Ορισμένα επίθετα της ομάδας σε -ης, -α, -ικο σχηματίζουν το θηλυκό με κατάληξη -ούσα ή -ού, π.χ.
μαυρομάτης-μαυρομάτα και μαυροματού και μαυροματούσα.

Επίθετα σε -ης, -ης, -ες (δικατάληκτα)

ε ν ι κ ό ς  α ρ ι θ μ ό ς

αρσενικό Θηλυκό ουδέτερο

ονομ. ο διεθνής η διεθνής το διεθνές

Γεν. του διεθνούς της διεθνούς του διεθνούς

αιτ. τον διεθνή τη διεθνή το διεθνές

Κλητ. διεθνή διεθνή διεθνές

Π λ η θ υ ν τ ι κ ό ς  α ρ ι θ μ ό ς

αρσενικό Θηλυκό ουδέτερο

ονομ. οι διεθνείς οι διεθνείς τα διεθνή

Γεν. των διεθνών των διεθνών των διεθνών

αιτ. τους διεθνείς τις διεθνείς τα διεθνή

Κλητ. διεθνείς διεθνείς διεθνή

ε ν ι κ ό ς  α ρ ι θ μ ό ς

αρσενικό Θηλυκό ουδέτερο

ονομ. ο συνήθης η συνήθης το σύνηθες

Γεν. του συνήθους της συνήθους του συνήθους

αιτ. τον συνήθη τη συνήθη το σύνηθες

Κλητ. συνήθη συνήθη σύνηθες

Π λ η θ υ ν τ ι κ ό ς  α ρ ι θ μ ό ς

αρσενικό Θηλυκό ουδέτερο

ονομ. οι συνήθεις οι συνήθεις τα συνήθη

Γεν. των συνήθων των συνήθων των συνήθων

αιτ. τους συνήθεις τις συνήθεις τα συνήθη

Κλητ. συνήθεις συνήθεις συνήθη

Τα επίθετα που κλίνονται σύμφωνα με το διεθνής-διεθνής-διεθνές κρατούν σε όλες τις πτώσεις τον
τόνο στη λήγουσα.
Τα επίθετα που κλίνονται σύμφωνα με το συνήθης-συνήθης-σύνηθες ανεβάζουν τον τόνο στην προ-
παραλήγουσα, στην ονομαστική, αιτιατική και κλητική στον ενικό αριθμό του ουδετέρου. 
Η κλητική των επιθέτων αυτής της κατηγορίας χρησιμοποιείται πολύ σπάνια.
Σύμφωνα με το διεθνής-διεθνής-διεθνές κλίνονται τα αβλαβής, επιμελής, ειλικρινής, ευτυχής,
υγιής κ.ά. 
Σύμφωνα με το συνήθης-συνήθης-σύνηθες κλίνονται τα αυτάρκης, επιμήκης, κακοήθης κ.ά.
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